

Title (en)

Printer with a plurality of exit paths for record carriers.

Title (de)

Drucker mit einer Mehrzahl von Ausgabekanälen für Aufzeichnungsträger.

Title (fr)

Imprimante à plusieurs canaux de sortie pour supports d'enregistrement.

Publication

EP 0332873 A1 19890920 (DE)

Application

EP 89102676 A 19890216

Priority

DE 8803496 U 19880315

Abstract (en)

A printer with a printing station, a first feeding device for record carriers in the form of a continuous web (16), at least one second feeding device for record carriers in the form of single sheets (30) and delivery channels for the continuous web or the single sheets. Behind the printing station in the transport direction a deflector device (20) is arranged which guides the respective record carriers into the delivery channel appropriate to them. It comprises at least two folding deflector elements (36, 38) which directly at the exit of the printing station (12, 14) substantially extend over the width of the transport web for the record carriers (16, 30) and which are hinge-mounted on axes (40, 44) parallel to one another and at right angles to the transport web in such a manner that a first delivery channel can be opened between them and further delivery channels can be opened between one respective deflector element (36, 38) and a stationary guidance surface (52 or 50). More than two delivery channels can be actuated by different constellations of the deflector elements (36, 38). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Drucker mit einer Druckstation, einer ersten Zuführeinrichtung für Aufzeichnungsträger in Form einer Endlosbahn (16), mindestens einer zweiten Zuführeinrichtung für Aufzeichnungsträger in Form von Einzelblättern (30) und Ausgabekanälen für die Endlosbahn bzw. die Einzelblätter. In Transportrichtung hinter der Druckstation ist eine Umlenkeinrichtung (20) angeordnet, welche die Aufzeichnungsträger jeweils in den für sie bestimmten Ausgabekanal lenkt. Sie umfaßt mindestens zwei klappenförmige Umlenkelemente (36, 38), die sich unmittelbar am Ausgang der Druckstation (12, 14) im wesentlichen über die Breite der Transportbahn für die Aufzeichnungsträger (16, 30) erstrecken und mit quer zur Transportbahn und parallel zueinander gerichteten Achsen (40, 44) derart schwenkbar gelagert sind, daß zwischen ihnen ein erster Ausgabekanal und zwischen jeweils einem Umlenkelement (36, 38) und einer stationären Leitfläche (52 bzw. 50) weitere Ausgabekanäle freigebbar sind. Durch verschiedene Stellungskonstellationen der Umlenkelemente (36, 38) sind mehr als zwei Ausgabekanäle ansteuerbar.

IPC 1-7

B41J 11/48; B41J 13/00

IPC 8 full level

B41J 11/48 (2006.01); **B41J 13/00** (2006.01); **B41J 13/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41J 13/103 (2013.01); **B41J 13/106** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 4486015 A 19841204 - TAKAHASHI YUJI [JP]
- [A] EP 0258026 A1 19880302 - BROTHER IND LTD [JP]
- [XP] DE 8803496 U1 19880511
- [Y] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN, Band 7, Nr. 269 (M-259)[1414], 30. November 1983; & JP-A-58 148 151 (FUJI XEROX K.K.) 03-09-1983

Cited by

EP1431940A3; DE102009038175A1; FR2813038A1; EP0473167A1; US5966158A; US8764011B2; US6981636B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8803496 U1 19880511; DE 58901304 D1 19920611; EP 0332873 A1 19890920; EP 0332873 B1 19920506

DOCDB simple family (application)

DE 8803496 U 19880315; DE 58901304 T 19890216; EP 89102676 A 19890216